
Projektskema for egne projekter i Østerbro Lokaludvalg

Titel Frivillighedsdag på Østerbro 2011
Kort beskrivelse og formål Der afholdes et arrangementet på Frivillighedsdagen 30. september, som

skal fejre, værdsætte og anerkende alle de, der arbejder frivilligt. Ideen 
er, at sætte det frivillige arbejde i fokus. Alle i lokaludvalgets
foreningsdatabase inviteres til f.eks. kaffe og kage. Samtidigt skal 
arrangementet også være åbent, så alle andre også kan komme, og få info 
og en snak med andre og forhåbentlig blive interesseret.
Det foreslås, at arrangementet faciliteres eksternt.

Budget I alt en ramme på 40.000 kr.

Budgetposter:
5.000 Forplejning, fx muffins eller boller 
10.000 Musik
5.000 Kaffevogn
5.000 Børneunderholdning
7.000 Annoncering/pr?
6.000 Scene, lyd, strøm
2.000 Uforudsete udgifter

LU’s beslutning
Tovholder i sekretariatet

Opgaver for sekretariatet Udkast til indstilling til ØLU
Indhentning af tilbud og kontrakt
Koordination i forhold ekstern facilitator

Fagudvalg/tovholder i LU FSS ??

Opgaver for 
tovholder/fagudvalg

Inputs til indstilling til ØLU
Koordination i forhold til ekstern facilitator
Opfølgningsmøder
Inputs til PR
Tilstedeværelse på frivillighedsdagen

Samarbejdspartnere/ekstern 
ydelse
Interessenter/målgrupper Overordnede interessentgrupper og specifikke målgrupper blandt disse

Frivillige og interesserede i at gå ind i frivilligt arbejde.
Kommunikation Hvilke medier, presse, hjemmesideaktivitet, flyers, netværksmail osv. 

Overvejelser om budskab og vinkling
Annoncering, invitationer, Facebook…

Borgerdialogaktiviteter



Tidsplan Hvornår skal aktiviteten afholdes
Hvornår foregår de forskellige forberedelser

Juni – indledende møde og kontrakt med ekstern facilitator
Opfølgningsmøder august/sep
Afholdelse - fredag den 30. september 2011 på Sankt Jakobs Plads 
(eftermiddag???)

Logbog/Status Løbende opdateringer

Andre bemærkninger

Opfølgning på projektet Hvad skal resultatet bruges til? (Fx sende referat til deltagere og skrive 
henvendelse til politikere  el. lignende)

Kort evaluering Hvad fungerede og hvorfor?
Hvad kan gøres bedre?


